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Přivítání nového roku 2008 

l. ledna 2008 se občané Velkého Poříčí sešli při konání již tradičního 
novoročního ohňostroje. Na rozdíl od minulého roku nám tentokrát přálo 
počasí. Drobně poletoval sníh, žádné bláto, žádný déšť. Jen sněhu mohlo 
být více.

Členové Sboru dobrovolných hasičů opět připravili výborný čaj, který si 
zájemci mohli vylepšit kapkou rumu. Na každého se dostalo.

Po starostově krátkém projevu už všichni napjatě očekávali, jaký bude 
ohňostroj. Podle vyjádření diváků byl pěkný a působivý. Byl proto odmě-
něn potleskem.

Lidé si mezi sebou popřáli zdravíčko a spokojeně se rozešli do svých 
domovů.

1. Termíny konání zastupitelstev v roce 2008
25. únor, 21. duben, 23. červen, 22. září, 8. prosinec

2. Poplatky za komunální odpad, svozový plán
Roční poplatek za svoz a uložení komunálního odpadu zůstává pro letošní 
rok ve Velkém Poříčí ve stejné výši jako v roce 2007 a činí:

Za jednu popelnici 110 l 52 svozů za rok týdenní 2 190 Kč
 „ „ 42  svozů za rok kombinovaný  1 860 Kč
 „  „ 26 svozů l4-ti denní 1 230 Kč
 „  „  13 svozů 1 x za měsíc 690 Kč
Kontejnér 1100 l  52 svozů za rok týdenní 12 450 Kč
Jednorázový svoz   65 Kč
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INFORMACE OBČANŮM

Svozový plán
pro obec:

Velké Poříčí

Kalendářní rok: 2008

 Svozovým dnem v obci je vždy: pátek

MĚSÍC SVOZ 52x - ZELENÁ SVOZ 42x -ČERVENÁ SVOZ 26x - ŽLUTÁ SVOZ 13x - MODRÁ
leden 1, 2, 3, 4 4
únor 5, 6, 7, 8, 9 8

březen 10, 11, 12, 13 12
duben 14, 15, 16, 17 16
květen 18, 19, 21 20
červen 23, 25 24

červenec 27, 29 28
srpen 31, 33, 35 32

září 37, 39 36
říjen 40, 41, 42, 43, 44 40, 44

listopad 45, 46, 47, 48 48
prosinec 49, 50, 51, 52 52

Upozorňujeme občany, že bez platné 
známky nebude od února odpad vyvážen.

!!!

Přesné znění vyhlášky o nakládání s komunálním odpadem je uveřejněno na www stránkách Velkého Poříčí nebo je 
k nahlédnutí na ÚM.

LICHÝ TÝDEN

KAŽDÝ TÝDEN

foto: J. Mach



Dodatek k vyhlášce č. 7/2006
Obecně závazná vyhláška městyse Velké Poříčí č. 7/2006 o stanovení 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, poplatku, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů městyse Velké Poříčí

Ruší se původní dva odstavce ve vyhlášce v Čl. 4 a mění se na toto 
znění: 

Svoz 1 x za měsíc, tj. 13 svozů, je určen pouze pro vlastníky nemovitostí, 
kterou užívají maximálně 3 osoby (cena známky 690,- Kč).

Jednorázový svoz 65,- Kč
Jednorázový svoz je určen pouze jako doplněk k některému typu svozů, pro 
majitele rekreačních objektů a dále pro osoby samostatně žijící (zde platí 
jednorázový svoz na období čtvrt roku). 

3. Termíny svozu odpadů z velkoobjemových 
kontejnerů:

2. a 3. dubna 2008
25. a 26. června 08
10. a 11. září 08
12. a 13. listopadu 08

4. Poplatky z držení psů, prosíme, zaplaťte do konce 
  měsíce března 2008. Děkujeme.

5. Novela zákona, která je v účinnosti od 1.1.2008,
 upozornění pro majitele a uživatele pozemků

Zákon č. 357/1992 Sb.,o dani dědické, darovací a dani z převodu 
nemovitostí

1 Věcná břemena zřízená současně s darováním nemovitostí budou 
 předmětem daně darovací (dosud jsou předmětem daně převodu 
 nemovitostí).
2. Od daně dědické bude osvobozeno i dědění mezi osobami II. skupiny.
3. Od daně darovací bude osvobozeno darování majetku mezi osobami 
 I. A II. skupiny

Upozornění pro majitele a uživatele pozemků v obci na dodržování 
povinností vyplývající ze zákona č. 458/2000 Sb.

Na základě § 25 odst. 4 h) zákona č. 458/2000 sb. a § 8 zákona č. 114/1992 
Sb. o ochraně přírody a krajiny žádáme vlastníky či uživatele nemovitostí 
( pozemků) o řez nebo odstranění dřevin ohrožující bezpečný a spolehlivý 
provoz elektrického distribučního zařízení.
Ořez nebo odstranění dřevin musí být provedeno ve smyslu zákona 
č. 458/2000 Sb.
„Energetický zákon“ a ČSN EN 50 110 -1 
Obsluha a práce na elektrickém zařízení. 

Ochranná pásma:
v ochranném pásmu nadzemního vedení je zakázáno nechávat růst porosty 
nad výšku 3 m.

Ochranné pásmo je u napětí:
od 1 kV do 35 kV je vymezeno vzdáleností 7 m od krajního vodiče na obě 
strany
od 35 kV do 110 kV včetně je vymezená vzdálenost 12 m od krajního vodi-
če na obě strany

Bezpečná vzdálenost:
veškeré práce při odstraňování a ořezu dřevin musí být prováděny nejblíže 
v bezpečné vzdálenosti od vodičů. K vodičům se nesmí pod bezpečnou 
vzdálenost přiblížit ani nástroje ani ořezávané větve při pádu.

U vedení nízkého napětí /400/230V/ je předepsaná bezpečná vzdále- 
nost /s uvažováním ročního přírůstku či vychýlení porostu při větru/ 
od vedení 1 m
U vedení vysokého napětí /22 kV/ je předepsána bezpečná vzdále- 
nost /s uvažováním ročního přírůstku či vychýlení porostu při větru/ 
od vedení 2 m
U vedení velmi vysokého napětí /110 kV/ je předepsána bezpečná vzdále-
nost /s uvažováním ročního přírůstku či vychýlení porostu při větru/ od 
vedení 3 m

Práce, při kterých by mohla být ohrožena bezpečnost osob, technický stav 
vedení nebo jeho provoz, může být prováděna jen se souhlasem společnosti 
ČEZ- Distribuční služby, s.r.o. a za dozoru osoby jí ustanovené. 
Ořez či odstranění dřevin, prosíme, proveďte v období vegetačního klidu.
Upozorňujeme majitele pozemků, že porušení zákonem stanovených 
povinností v ochranných pásmech elektrického rozvodového zařízení se 
vystavují nebezpečí uložení pokuty ze strany Státní energetické inspekce. 
Uplyne – li stanovená lhůta marně, provedou ořez, případně odstranění 
dřevin pracovníci ČEZ

 – Distribuční služby, s.r.o., přičemž vzniklá dřevní hmota je majetkem 
vlastníka pozemku.

Bližší informace Vám poskytneme na zákaznické lince ČEZ 840 840 840

 

6. Usnesení ze zasedání zastupitelstva městyse 
Velké Poříčí dne 3. 12. 2007

Zastupitelstvo schvaluje:

7/07/1 dodatek k vyhlášce o odpadech – přiložen jako příloha č. 1
7/07/2 - prodej pozemku panu Klinkovskému – parc. č. 1583/1 
 o výměře 170 m2 za cenu 100,-Kč/m2

 - prodej částí pozemku firmě Elprim – parc. č. 65/2 o výměře 
 177 m2 a č. 77/1 o výměře 74 m2 za cenu 100,-Kč /m2

 - prodej pozemků č. 387/4, 1583/47 o výměře 282 m2 za cenu  
 100,-Kč/m2 panu Stárovi 
 - prodej části pozemku manželům Žákovým – parc.č. 
 1583/48 o výměře 19 m2 za cenu 100,-Kč/m2

7/07/3 schválení záměru prodeje pozemku před Hejnovými – parc. č. 
 1554 o výměře 216 m2 za cenu 10,-Kč/m2

7/07/4 vydání Opatření obecné povahy č. 1/2007 – Územní plán
 Velké Poříčí
7/07/5 rozpočtové provizorium na 1. čtvrtletí r.2008 – přiloženo jako
 příloha č. 2
7/07/6 ceny za výkupy pozemků pro cyklostezku (zahrady 100,-Kč/m2 

 a za louky, pole, cesty, ostatní 17,-Kč/m2)
7/07/7 žádosti o příspěvky na rok 2008: Justynka 40 000,- Kč
  Hospic 10 000,- Kč
  Diakonie Broumov 1 000,- Kč
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MKS v Č: Kostelci na sborník Rodným krajem  3 000,- Kč

7/07/8 termíny zastupitelstev na rok 2008: 25. 2. 2008
   21. 4. 2008
   23. 6. 2008 
   22. 9. 2008
   8.12. 2008
7/07/9 záměr prodeje domu čp. 249 Na Škvárově
7/07/10 zadání vypracování projektové dokumentace na cyklo letiště – 
 – Žďárky
7/07/11 vybudování bezbariérového vstupu do ordinace na náměstí – 
 – rampa pro vozíč.

Zastupitelstvo bere na vědomí:

7/07/12 ukončení provozu šk. bufetu na náměstí dne 21. 12. 2007
 a zahájení stavebních prací (oddělení bufetu od šk. jídelny)
 v lednu 2008 - plánované znovuotevření v měsíci březnu
7/07/13 informace o probíhající anketě ke zbudování koupaliště ve
 Velkém Poříčí
7/07/14 inf. k protipovodňovým opatřením: 1. etapa – dopis paní
 Tóthové – nesouhlas se záborem, 2. etapa – vypracování
 a odevzdání studie proveditelnosti na MZ
7/07/15 podepsání smlouvy o spolupráci s MP Náchod od 1.1.2008
7/07/16 informaci k rekonstrukci Obecního domu
7/07/17 inf. k přípravě rozpočtu na rok 2008
7/07/18 uspořádání novoročního ohňostroje 1. ledna 2008
7/07/19 informaci o podání společného projektu s Poláky na víceúčelové
 hřiště za školou
7/07/20 informaci o případné možnosti vybudování sběrného dvoru
 společně s Hronovem vedle bývalého kovošrotu, Na Žabáku
7/07/21 informaci o současné situaci ve VAK Náchod
7/07/22 informaci o přípravných pracích na novém sídlišti
7/07/23 výměnu oken v obecních bytech na náměstí v příštím roce 
7/07/24 inf. RK o možnosti výstavby bytového domu
7/07/25 vánoční akce, které se budou konat ve Velkém Poříčí

7. Co byste měli vědět před vypůjčením sálu
v hasičské zbrojnici

Před akcí bude správcem vybírána oproti potvrzení kauce ve výši 
2 000 Kč, která bude vratná po zpětném předání zařízení v řádném 
stavu (popřípadě bude zúčtována s platbou za pronájem).  
 
Nájemné bude účtováno správcem budovy v hotovosti oproti pokladnímu 
dokladu.

IV.
Povinnosti pronajímatele:

- zajistí správcem předání uklizeného sálu včetně vybavení
 (stoly, židle atd.)
-  seznámí nájemce s obsluhou plynového topení a osvětlení
-  seznámí nájemce s umístěním hasicích přístrojů a informuje ho
 o zásadách bezpečnosti provozu zařízení (únikové východy atd.)
-  předá nájemci příslušné klíče
-  převezme v dohodnutém termínu předmět pronájmu 
-  správce budovy: Karel Havel, tel. 603 944 926
-  předání a převzetí sálu je nutné předem dohodnout pouze se správ-
 cem budovy, to samé po skončení akce.

V.
 Povinnosti nájemce

- pronajaté prostory bude udržovat v řádném stavu
- převezme od pronajímatele – správce budovy předmětné zařízení
 a potvrdí převzetí podpisem (zápis o předání a převzetí)
- seznámí se s bezpečnostními opatřeními ( hasicí přístroje, únikové
 východy apod.)
- zajistí na své náklady požární hlídku
- po akci předá zařízení správci v takovém stavu, v jakém je převzal
 - uklizené, atd. (zápis o předání a převzetí)
- topení a osvětlení bude používat ekonomicky (nepřetápět zbytečně
 pronajaté prostory)
- v případě poškození zařízení je povinen uvést vše do původního
 stavu na své náklady
- při jakýchkoliv problémech bude informovat správce budovy

Ceník pronájmu:
 akce do 3 hodin akce delší          
od 1. 4. do 30. 9. 120,- Kč/hod. 1 200,- Kč/den
od 1. 10. do 31. 3. 150,- Kč/hod. 1 500,- Kč/den

V případě vícedenní akce může být sjednána individuální cena.
Pro zájemce, kteří si chtějí sál pronajmout již dříve, na přípravu, případ-
ně na úklid, který nebude následovat bezprostředně po akci, bude na tuto 
dobu sjednána individuální cena, min. však 30 Kč/hod. nebo 600 Kč/den 
v období od 1. 4 do 30. 9. a 750 Kč v období od 1. 10 do 31. 3. (pouze 
v případě volné kapacity).

Něco málo o systému dotací
(zamyšlení)

Myšlenek na zlepšení života ve Velkém Poříčí je hodně, plánů také, 
bohužel nedostatek prostředků a přebujelá administrativa naší republi-
ky nám brání v rozletu. Konečně máme vyhlášeny výzvy na dotace z EU. 
Mediálně stále propírané téma v sobě skrývá množství práce s administrací 
žádostí, nejasné podmínky, složitost hodná speciálních firem. Bez nich to 
prostě nejde, ať si každý co chce říká. Samozřejmě to nedělají zadarmo. 
Žádost sice zpracují, ale vstupní podmínky, statistiky, záměry, projektové 
dokumentace, reference, stavební povolení, majetkové vypořádání a mno-
ho dalších záležitostí musíme zpracovat sami. Vše je o časové náročnos-
ti a nestíhání termínů. Dotační politika státu a nyní i evropské unie je 
moloch, do kterého postupně zabředávají všechny složky veřejné správy 
a samosprávy. Nespí také neziskové organizace i podnikatelé. To je však 
jiná kapitola.

Představte si, kolik lidí a firem se problematikou rozdělování dotací živí. 
Od ministerstev, přes speciálně zřízené instituce, které projekty posuzují 
a komise, které rozhodují, kdo se stane vyvoleným. Dále již zmiňované fir-
my, které zpracovávají projektové žádosti. K tomu připočtěme práci lidí na 
obecních úřadech. Výčet jistě není úplný, ale pro ilustraci to snad stačí.

Představte si proto, že by toto nebylo. Prostředky, které jsou určeny na 
dotace, by byly přidělovány samosprávám podle nějakého rozumného klíče 
přímo. Bez hrozby porušení pravidel, vracení peněz. V rozpočtu našeho 
městyse by třeba bylo ročně o 3 až 5 milionů Kč více. Sami bychom rozho-
dovali, na co je použijeme. Sami nejlépe víme, kde nás tlačí bota. A peněz 
k rozdělení by bylo o hodně více než peněz daných stávajícím systémem. 
Odpadla by téměř veškerá administrativa, která pozře velké procento 
z dotačního balíku.

Na závěr ještě připomínka jedné skutečnosti – o všem, tedy i o přidě-
lování dotací rozhodují lidé. Co se týká evropských dotací, tak to nejsou 
úředníci v Bruselu, ale úředníci u nás. Dále snad myšlenku netřeba roz-
vádět.

Přejme Velkému Poříčí přes všechny trable hodně získaných prostředků. 
J. Král
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Přijímací řízení ve Střední škole propagační tvorby
a polygrafie Velké Poříčí

Na začátku nového kalendářního roku se sjeli do střední školy ve Vel-
kém Poříčí žáci, kteří se ucházejí o přijetí do uměleckých oborů. Přijelo 
o patnáct žáků více než v minulém roce. Uchazeči jsou ze Libereckého, 
Královéhradeckého a Pardubického kraje. Protože v minulém školním 
roce byli uchazeči pouze z našeho kraje, lze usuzovat, že se škola ve Velkém 
Poříčí stává známou a respektovanou. Tomu nasvědčuje i zájem redaktorů 
z odborného tisku. Na konci minulého školního roku vyšel o naší škole 
rozsáhlý článek v prestižním polygrafickém časopise PressForum. Samo-
zřejmě, že nás to těší, ale také zavazuje udržet se v kvalitě výuky a získat 
kvalitní žáky.

Přijímací zkoušky pokračují dalším kolem 21. dubna. Tohoto řízení se 
účastní žáci, kteří se ucházejí o přijetí ve studijních a učebních oborech 
polygrafie a služeb. Přijímací komise rozhodla, že rozhodujícím kritériem 
pro přijetí budou studijní výsledky ze základní školy.

Rudolf Volhejn

První poříčský občánek v roce 2008

Letos jsme nemuseli čekat tak dlouho jako loni na našeho prvního nar-
ozeného občánka, protože přišel na svět již 10. ledna 2008. Rodičům Janě 
Volhejnové a Tomáši Veigertovi se narodila Nelinka. Rodiče s dceruškou 
budou pozváni na úřad městyse, kde Nelinka obdrží malý dáreček, který ji 
tuto skutečnost bude později připomínat.

T. Šancová

Spolupráce s městskou policií Náchod

Jak již jsme informovali v minulém čísle Poříčského zpravodaje, uzavřel 
Městys Velké Poříčí veřejnoprávní smlouvu s Městem Náchod o výkonu 
činností MP Náchod na katastru Velkého Poříčí s platností od 1. ledna 
2008.

Zopakujeme ještě jednou, co tato spolupráce znamená. Hlídky MP 
Náchod budou při výkonu služby zajíždět do Velkého Poříčí podle předem 
stanovených pravidel. Velitel MP bude v kontaktu s pověřenými zástupci 
úřadu městyse. Ti ho budou informovat o různých akcích, budou upozor-
ňovat na nešvary ve Velkém Poříčí. V popisu práce bude mít MP případ-
ný odchyt volně pobíhajících psů, řešení výtržností. Samozřejmostí bude 
i měření rychlosti automobilů. Od toho si slibujeme hodně. Vždyť ulice 
Náchodská, Poříčská případně i Žďárecká jsou místy, kde se snaží někte-
ří jedinci závodit. Dále budou členové MP doručovat písemnosti osobám, 
které z jakýchkoliv důvodů nechtějí dopisy přijmout. Budou spolupracovat 
s přestupkovou komisí při MěÚ Hronov. Budou i řešit např. černé skládky, 
špatné parkování aut – rozmáhá se nešvar stání na chodníku.

A co je nového – budou za prohřešky trestat, nejprve např. domluvou, 
při vážnějších přestupcích budou udělovat pokuty. Výnos z pokut nepůjde 
bohužel do naší pokladny. Přesto zastupitelstvo věří, že spolupráce s MP 
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Výsledky ankety na zřízení koupaliště
ve Velkém Poříčí

Hlasování se zúčastnilo celkem 146 občanů. Svůj názor vyslovovali na 
zřízení koupaliště vůbec, na jeho umístění v Lokvencově dole, na vybu-
dování dalších zázemí u koupaliště (hřiště) a na zřízení nové restaurace. 
88 občanů hlasovalo pro zřízení koupaliště bez výhrad, 40 by chtělo kou-
paliště, ale místo restaurace navrhuje bufet a 18 občanů se vyslovilo proti 
zřízení koupaliště.
Co z ankety vyplývá?

88 % hlasů je pro koupaliště, 12 % proti. Ti, co jsou proti se domnívají, 
že jsou potřebnější akce ve Velkém Poříčí. To je pravda, ale nelze to takto 
chápat. Koupaliště by se v žádném případě nedalo budovat bez dotací. Ty 
činí v tomto případě minimálně 85 % z celkových nákladů. Na městys by 
zbylo maximálně 15 %. 

Z ankety je dále zřejmé, že občanům se příliš nezamlouvá restaurace. 
Její provoz by však měl krýt provozní ztráty koupaliště. Náklady na provoz 
koupaliště při současných létech jsou nemalé. Tento argument je hlavním 
jazýčkem na vahách, zda koupaliště nebo ne.

Anketa ukázala, že je nutné se možností realizace venkovního koupa-
liště zabývat. Je však také nutné se zaobírat širšími vztahy. Jak po strán-
ce ekonomické, provozní a technické. Dále ke vztahu k přírodě, k hezké 
lokalitě Lokvencova dolu. Řešit by se musela dopravní situace – parkoviště, 
propojení s letištěm, apod. 

K řešení je toho hodně. Případnou realizaci je potřeba promyslet do 
nejmenších detailů. A to chce čas.

redakce

Zápis do Mateřské školy Velké Poříčí
 

Jelikož v současné době eviduji již 30 předběžných přihlášek do mateř-
ské školy a předpokládám,že většina zájemců se již ozvala, proběhne 
oficiální zápis do MŠ, tak jak mi to zákon ukládá, dne  15. 4. (úterý) od 
8.00–16.00 hodin.

Přesný počet přijatých dětí se bude odvíjet podle odchodu dětí do 
Základní školy. Bude-li zájemců více než budeme moci přijmout,budeme 
postupovat podle daných kritérií:

1. Děti 5-leté - povinnost ze zákona-mají přednost
2. Věk dětí
3. Zaměstnanost matek 

Věřím,že i přes tyto problémy se dohodneme k oboustranné spokojenosti.
Baštová Blažena

ředitelka MŠ

Základní škola Velké Poříčí
vyhlašuje

ZÁPIS DO PRVNÍ TŘÍDY
Zápis proběhne ve středu 6. 2. 2008 od 14.00 do 18.00 hod 

v učebně 1. třídy, která je v přízemí budovy školy.

!! K zápisu je nutný občanský průkaz rodiče a rodný list dítěte.!!

Na všechny budoucí prvňáčky se těší J. Strašil
ředitel školy a kolektiv učitelů

ŠKOLY MĚSTYSE
INFORMACE Z MĚSTYSE



přinese do Velkého Poříčí klid a hrozbu pro ty, kteří nechtějí pochopit pra-
vidla slušného chování a soužití mezi občany.
Žádáme proto všechny občany, aby při zjištění nějaké nekalosti volali
bezplatně linku 156.
Není to udávání, není to nic špatného, špatní jsou ti, co dělají problémy.

Spolupráce s městskou policií je podepsána prozatím na jeden rok. 
Budeme se všichni učit ji využívat a věříme v užitečnost opatření.

       Josef Král
Poznámka:
Už se začalo měřit, někteří řidiči to již pocítili ve svých peněženkách !!!

Dopis občanů

Věc: Nové sídliště

Vážený pane starosto, vážení zastupitelé,  
reagujeme na zápis ze zasedání zastupitelstva z prosince 2007 na 

téma prodeje pozemků na novém sídlišti v našem městyse. Již delší dobu 
zde panují pochybnosti o prodeji těchto pozemků. A nutno podotknout, 
že pravděpodobně oprávněné. Ze seznamu žadatelů evidentně vyplývá, 
že kandidátů je mnoho a pozemků málo. Je zde skupina místních žada-
telů, která se na počátku domnívala, že zastupitelstvo městyse bude stát 
při rozdělování pozemků na její straně. Ale informace z posledního zase-
dání ukazují, že členové zastupitelstva jsou v této otázce značně nejed-
notní, což nám přijde poněkud paradoxní, jelikož právě tyto zastupitele 
volili občané městyse, kteří očekávali v budoucnu jejich podporu a větší 
vstřícnost. Bohužel, nyní se ukazuje, že není vždy výhodou být občanem 
městyse.

Přikláníme se k doporučení rady řešit prodej pozemků dle určitého 
klíče, který by zohledňoval především místní příslušnost, a dále napří-
klad přínos pro Poříčí, sociální aspekty a v neposlední řadě také datum 
přihlášky atd. Domníváme se, že občané, kteří zde žijí, chodí k volbám 
a volí své zastupitele, by měli stát na prvním místě. Také bychom rádi 
připomněli, že zastupitelstvo městyse zde má být pro své občany a nemělo 
by tomu být naopak. 

Pevně věříme, že se touto otázkou bude zastupitelstvo zabývat i na 
veřejném zasedání a že kroky zastupitelů se budou ubírat správným smě-
rem – tedy na stranu místních občanů.

Simona Khomová Martina Mottlová 
Jan Hofman Šárka Hofmanová 
Pašťalkovi Blanka Krawczyk
Jana Ruidrová  Pavel Kuhn      
   

Ohlédnutí za předvánočním časem.

 V době před Vánocemi se uskutečnilo několik akcí, ze kterých Vám 
přinášíme fotografie. Nejprve to byl v neděli 16. prosince loňského roku 
navečer, krásný Vánoční koncert Městské dechové harmonie z Náchoda, 
řízené Jaroslavem Vlčkem. Přítomní si poslechli pěkné melodie, písničky 
a koledy v podání Jiřinky Vlachové a Ladislava Jirouda, který pořad rovněž 
uváděl.

18. prosince následoval od mateřské školy světýlkový průvod obcí se 
zvonečky a tradiční Vánoční cinkání, při kterém děti z MŠ za pomoci 
školáků na náměstí zazpívaly několik vánočních písniček a rozdaly divákům 
přáníčka do nového roku.

 
Na tuto akci hned navazovalo posezení důchodců ve školní jídelně. Našim 
milým seniorům přišel zahrát k tanci a poslechu pan Josef Langer se svou 
paní. Na závěr setkání si všichni společně zazpívali.

 Kdo měl zájem, mohl během odpoledne zhlédnout ukázku lidových 
řemesel ve vstupních prostorách školní jídelny, se kterou přijela skupina 
Křinické prameny.

Radka Nováková

6
foto: J. Mach
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Štědrovečerní koncert

Pomalu se stává tradicí, že se v době po štědrovečerní večeři a po roz-
dání dárků lidé sejdou na Štědrý den v Poříčí na náměstí pod rozsvíceným 
vánočním stromem a zaposlouchají se do příjemné hudby, kterou nám 
přijedou zahrát žáci ze Základní umělecké školy v Hronově pod vedením 
pana Meiera a jeho milé ženy. Je obdivuhodné, že se najdou lidé, kteří místo 
toho, aby v tento den seděli doma u televize, věnují svůj čas jiným pro zpes-
tření a zpříjemnění kouzelného večera. Děkujeme jim i všem, kteří nelenili 
a přišli si pěknou hudbu poslechnout.

10. živý betlém

Ve velkém množství předvánočních a vánočních akcí ve Velkém Poříčí 
si již tradičně našel své místo již 10. živý betlém. Sehrálo jej asi 40 dětí 
a dospělých z naší farnosti. Dík patří i všem návštěvníkům, že jsme společ-
ně mohli oslavit narození našeho Spasitele. 

Jubilejní 10. živý betlém se opět hrál v parčíku u kostela. V slunečném, 
ale mrazivém počasí přišlo množství lidí shlédnout příběh o narození Ježí-
še Krista. V odpoledním a podvečerním vystoupení živého betlému hrálo 
čtyřicet amatérských herců z řad místní mládeže a dětí. Letos se na posled-
ní chvíli musely řešit záskoky za nemocné děti. Hudebně a zpěvem koled 
doprovázel sbor poříčské farnosti. Hry se účastnila také zvířata – oslík, tři 
ovce romanovky, koza domácí, kohout a králík, na vlastní pěst zatoulané 
koťátko. Hrálo se v klidném počasí bez sněhu při teplotě -3 °C. Fotogra-
fie z představení, hotové či na CD, bylo možné si objednat v kostele jakož 
i 1,2 hod. film na VHS či DVD.

Vážení občané, milí příznivci a přátelé
Děkujeme Vám, že i letos jste přispěli finančním darem při charitativní 

akci TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA a přijali jste skupinky dětí i s jejich doprovo-
dem. 

l. skup. Miluška Krpešová, Radka Stolinová, Josef Daleký
 s p. Mgr. Maršíkem 3 485 Kč 
  + 10 EURO
2. skup. Hanzlová Zuzana, Hanzlová Romana, Červená Julie
 s pí Ing. Kebortovou M. 5 585,50 Kč 
 
3. skup. Pacner Pavel, Málek Miroslav, Vajsar Oldřich, Marie Šimková
 s p. Šplouchalem. 5 840,- Kč
4. skup. Tér Josef, Térová Anna. Mrkousová Jana.
 s V. Šimkovou 6 264,- Kč
                                         ----------------------
                                                 celkem 21 174,50 Kč + 10 EURO

V Hronově a Zbečníku koledovaly ještě naše děti Jakub Vik, Zdeněk 
Bitnar, Jakub Venclík, Marek Gubani, Marek Šimon, Jakub Král a Toník 
Falta doprovázené pí Marii Hajnou a MUDr. Janem Králem. 

Sdružení Česká katolická charita tímto DĚKUJE VÁM všem, kteří jste se 
prostřednictvím této akce zapojili do pomoci lidem v nouzi. 

Zvídavé děti se zaujetím sledovali práci umělců.

foto: J. Mach



L I D O V É   M I S I E
Hronov a Velké Poříčí

2. - 10. 2. 2008

Ano, je to tak! Ačkoli nežijeme v amazonských pralesích nebo v horách 
Číny, přijedou k nám do křesťanské (?) střední Evropy misionáři. Na celý 
týden. Je to tedy trochu jiný druh misií než jaký známe z dobrodružných 
filmů, ve kterých misionáři skutečně jdou do neznámých zemí a netuší, co 
je potká. Ti dříve narození si ještě možná vzpomínají, že něco takového 
kdysi zažili i zde. V Hronově a Velkém Poříčí tyto misie naposledy byly 
někdy za první republiky ve 30. letech. Konaly se většinou jednou za 10 
let. Pak ovšem přišla válka a ateistický komunismus, který něco takového 
už nedovolil. Misijní kříž, který se vždy na konci misií staví, se už dávno 
rozpadl. Tyto misie se tedy neobracejí ani tak na ty, kdo nikdy o křesťanství 
neslyšeli, i když i těch je u nás stále víc a znovu se tak blížíme k těm pravým 
misijním územím. Lidové misie mají spíše prohloubit víru u těch, kdo ji 
už přijali, nebo této víře dát nový život a impuls u těch, kdo třeba jsou 
pokřtění, třeba i kdysi chodili do kostela, ale pak během života se z různých 
důvodů svému křesťanství vzdálili. Misie chtějí ukázat, že návrat je vždy 
možný. Mezi tématy misijních promluv budou otázky: kdo je to Bůh, kdo 
je to člověk, o odpuštění a smíření, o bolesti a utrpení, o lásce a radosti, 
o posledních věcech člověka – smrt a věčný život s Kristem.

Přijedou k nám dva mladí misionáři, kněží z řádu Nejsvětějšího Vykupi-
tele, redemptoristé. Tento řád u nás sídlí na Svaté Hoře u Příbrami, v Králí-
kách a u Znojma. Oni ve svém článečku o misiích píší mimo jiné toto: Prů-

zkumy veřejného mínění a statistiky na jedné straně dnes ukazují, že víra 
a religiozita upadají; na straně druhé je naopak patrné, že v dnešním světě 
stoupá zájem o osobu Ježíše Krista a jeho radostnou zvěst – „evangelium“. 
Nejsem jasnovidec, ale jednu věc si troufám přesto říci: Zítra bude věřit 
jen ten, kdo bude schopen svoji víru obhájit. A to hlavně v nekřesťanském 
prostředí, ve kterém dnes žijeme. Uzavřená křesťanská společnost náleží 
minulosti. 

Křesťan budoucnosti musí být schopen svoji víru žít i v labyrintu 
globalizujícího se světa. Proto křesťanství ze zvyku, bez osobního vztahu 
ke Kristu, skutečně nemá budoucnost. Takoví křesťané jsou sice schopni 
donést jakési zbytky křesťanské víry až ke konci svého života, ale nejsou 
schopni tuto víru předat svým dětem. Dříve či později si jejich děti začnou 
klást otázky, které si oni sami možná nikdy nepoložili: „K čemu je dobré 
chodit v neděli do kostela? Proč máme vlastně křtít své děti? A k čemu je 
dobrý církevní sňatek? Nač přispívat na opravy či budování kostelů? A je 
vůbec nutné uspořádat rodičům důstojný církevní pohřeb?“ Je zřejmé, že 
mnozí nenajdou na tyto otázky kladnou odpověď a vyvodí z toho pro svůj 
život praktické důsledky – zítra již věřit nebudou. V mnohotvárném svě-
tě, v němž existují nejrůznější životní názory vedle sebe, bude mít pevnou 
křesťanskou víru jenom ten, kdo o Kristu něco ví, plně Mu důvěřuje a svoji 
víru v Něj si dokáže obhájit. Obstojí ten, kdo ví, KOMU a PROČ uvěřil. 

Milí bratři a sestry v Kristu, přátelé i ostatní lidé s dobrými úmysly, při-
jměte, prosím, tímto pozvání na LIDOVÉ MISIE, jež mohou dát nejednu 
odpověď na otázky ohledně víry v Boha, které si možná sami čas od času 
kladete. Misie budou probíhat od 2.2. do 10.2. převážně ve farním kostele 
v Hronově a Velkém Poříčí. Povedou je řeholníci z kláštera sv. Klementa 
v Tasovicích n. Dyjí: P. Jiří Šindelář & P. Tomasz Waściński. 
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SOBOTA
2. 2. 17.00 „POTŘEBA OBRÁCENÍ“ - zahájení misií, mše sv.

Svátek Uvedení Páně do chrámu, žehnání svíček, průvod.
NEDĚLE

3. 2.
4. neděle

v mezidobí

10.00 „JAKÝ JE NÁŠ BŮH?“- mše sv. s misijní promluvou
11.00 Setkání pro mládež: „Dvěma pánům nelze sloužit“
14.00 Koncert: „Eva Henychová“ – kostel Hronov!!!
17.00 Katecheze: „Zadáno pro ženy“

PONDĚLÍ
4. 2.

15.30 Setkání: „Zadáno pro děti“ (1.-4. a 5.-9. třída)- fara Hronov!!!
17.00 Škola modlitby
17.30 „HŘÍCH ČLOVĚKA A SPÁSA V  JEŽÍŠI KRISTU“- mše sv. s mis. promluvou
18.30 Katecheze: „Zadáno pro muže“

ÚTERÝ
5. 2.

17.00 Škola modlitby

17.30 „MISIJNÍ SLAVNOST SMÍŘENÍ“- mše sv.,
obětovaná zvláště na smír v rodinách, ve farnosti i v církvi

18.30 Katecheze: „O zpovědi, jako o svátosti smíření“
STŘEDA

6. 2. Popeleční 
středa

17.00 Možnost přijmout svátost smíření
17.30 „O POSLEDNÍCH VĚCECH ČLOVĚKA“- mše sv.
18.30 Beseda s misionáři, odpovědi na dotazy z mis. ankety

ČTVRTEK
7. 2.

17.00 Možnost přijmout svátost smíření
17.30 „EUCHARISTICKÁ SLAVNOST“- mše sv. s adorací

PÁTEK
8. 2.

17.00 Možnost přijmout svátost smíření

17.30 „UTRPENÍ V  ŽIVOTĚ ČLOVĚKA“- mše sv.,
spojená s udělováním svátosti pomazání nemocných

SOBOTA
9. 2.

14.00 Možnost přijmout svátost smíření

14.30 „PŘEDEVŠÍM VŠAK MĚJTE LÁSKU“- mše sv.,
spojená s obnovou manželských slibů

19.00 Pozvánka na PĚKNÝ FILM (138 min.) – hasičská zbrojnice Velké Poříčí
NEDĚLE 10.00 „KRISTŮV KŘÍŽ“- posvěcení mis. kříže, mše sv. a závěr misií.

Tentýž program probíhá také v kostele v Hronově, navíc je tam ve všedních dnech také dopolední program, vždy od 8 hod. Nedělní mše sv. je v Hronově také 
v 8 hod. Pro dopravu věřících z Poříčí na ranní misijní program do Hronova a zpět je možno po dohodě využít misijního mikrobusu.

Misijního programu se může účastnit kdokoli, je možné navštívit program celý nebo jen některé jeho části. Pro milovníky folkové hudby bude jistě přitažlivý 
nedělní koncert písničkářky Evy Henychové. V sobotu 9. 2. je možné se podívat na film – zřejmě to bude nové zpracování románu Quo vadis. 

V pátek 8. 2. během dne proběhnou v celé farnosti návštěvy starých, nemocných či osamělých lidí v domácnostech. O návštěvu můžete požádat např. 
P. Jaroslava Jiráska (tel. 737755480). Další případné informace na www.lidovemisie.cz



Cenný dar vily se zelenou věžičkou

Bývalou Krausovu tkalcovnu na výrobu stolního prádla s oblíbenými 
japonskými vzory máme dnes již pouze ve vzpomínkách. Již dávno také 
nestojí vysoký tovární komín, který lákal srdnaté chlapce a dívky k odváž-
ným výstupům. Tak nám období mohutného rozvoje textilního průmyslu 
ve Velkém Poříčí připomíná především vila se zelenou věžičkou, obklopená 
rozsáhlým parkem. Zároveň je to takové místní štěstí, protože je ve vile již 
desítky let umístěna mateřská škola. Z jejích prvních žáčků jsou již dnes 
nejen rodiče dalších dětí, ale i prarodiče. Uvědomujeme si, že děti jsou 
nekonečný kruh života, naše naděje i radost. Dnes je jich v domě s věžič-
kou na osmdesát.

Dobře víme, že nejde jen o nějaké hlídání, ale o péči kvalifikovaných 
učitelek v duchu programu, který odpovídá potřebám předškolního vzdě-
lávání. Tuto náročnou práci usměrňuje paní ředitelka, která také celý pro-
gram každým rokem aktualizuje. To vyžaduje znalost situace, potřeb dětí 
i názorů rodičů. Postupuje iniciativně a zbytečně neztrácí čas, jako v přípa-
dě založení nového pěveckého sboru. Poříčské patrioty těší, že dostal název 
„Poříčský Beránek“. Dokonce i úbory ladí s barvami vlajky našeho městyse. 
Takové přístupy se nedají přehlédnout a přinášejí radost představitelům 
Velkého Poříčí, navíc podněcují i zájem a vstřícnost sponzorů.

Každý den má „pod věžičkou“ svoji výchovnou a pracovní náplň. K tomu 
jsou vytvářeny i potřebné materiální a technické podmínky. Jde např. 
o zlepšování pracovních místností, sociálního zázemí, doplnění nových 
postýlek, rekonstrukci oken apod. V určité pohodě se tak může rozvíjet 
vztah k hudbě, k mateřskému jazyku i k angličtině. Na různých aktivitách 
se podílejí i rodiče, což nesporně zvyšuje účinnost akcí. Každý musí také 
upřímně žasnout nad interiérem vyzdobeným nápaditými pracemi dětí. Je 
z toho patrna snaha dokázat, že každé naše dítě něco umí. Paní učitelky 
dbají o to, aby každé dítko bylo dovedeno až do zdárného konce. Cílevědo-
mě tak posilují růst zdravého sebevědomí a hrdosti z výsledků vlastní práce. 
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To je nesporně cenný dar vily se zelenou věžičkou do života našich dětí. 
Takových darů si rodiče považují. Vědí, že mají své děti v dobrých rukou, 
že jsou v čistém kulturním prostředí, i u stolu se zdravou výživou. S nimi si 
toho považují i prarodiče, kteří mají bohaté životní zkušenosti a porovná-
vají stávající úroveň s předchozím obdobím. Nedivme se, že z toho nakonec 
vyplynulo přání poděkovat paní ředitelce Baštové, starostlivým učitelkám 
i všem ostatním nepostradatelným pracovníkům. Plně si to zaslouží. Jen si 
vzpomeňte na vzestupnou úroveň třeba takového vánočního cinkání, co je 
s tou drobotinou asi práce.

Víme, že celé jejich snažení je podmíněno nejen pomocí sponzorů, ale 
zejména zastupitelstva městyse a starosty pana ing. Krále. Vážíme si rozsa-
hu pomoci a včasného provádění různých prací, což svědčí o vzájemném 
porozumění a potřebné spolupráci. Rodiče i děti mohou v klidu žít a pra-
covat. Co lepšího si můžeme ještě přát. Ať se tedy „pod zelenou věžičkou“ 
i nadále dobře daří!

        
Vděční rodiče a prarodiče

Středisko Junáka srdečně zve všechny spoluobčany na 4. SKAUTSKÝ 
COUNTRY bál, který jsme pro milovníky country připravili na sobotu 
9. února 2008 do velkého sálu Sokolovny ve Velkém Poříčí. Hraje oblíbená 
kapela „ Pevná vůle „ . Přijďte si zatančit ve stylu country a strávit pěkný 
večer v příjemné společnosti. Bude připravena i domácí kuchyně . 

Srdečně zvou a na setkání se těší skauti. 

Letní tábor
Ačkoli krajinu svírá mráz a fičí ledový severák, připravují skauti již svůj 
15. LETNÍ TÁBOR. Bližší informace budou postupně zveřejňovány na 
stránkách tohoto časopisu. Tábor se uskuteční v první polovině měsíce 
července 2008, bude čtrnáctidenní a jeho cena nepřevýší částku 2 000 Kč. 
Díky bezplatnému pronájmu táborové louky a chalupy manželů Polických, 
můžeme zájemcům nabídnout tak přijatelné ceny. Nemalou zásluhu na tom 
má i pan Drapač, který nám již řadu let převáží materiál na tábořiště i zpět 
zcela zdarma. Pro zájemce budou přihlášky včetně bližších informací na 
Úřadě městyse Velké Poříčí od 10. 2. 2008 u pí. Šimkové. Neotálejte, čas je 
rychlý běžec.

Mgr. Josef Maršík 

JUNÁK HLÁSÍ

Tichá vzpomínka
Dne 8. 1. 2008 uplynul pro nás nejsmutnější a nejbo-
lestivější rok, kdy nás tak nečekaně a navždy opustil 
náš drahý syn

Jaromír Půček
Zbyly nám jen slzy a věčné trápení. Vzpomeňte na 
něho, prosíme, s námi.
 Zarmoucení rodiče
 Věra a Jaromír Půčkovi



Mikuláš v domově důchodců

Dne 5. 12. 2007 se desetičlenná skupinka skautů i neskautů z Velkého 
Poříčí vydala do domova důchodců v Malé Čermné, aby pozdravila staré lidi 
jménem sv. Mikuláše a jeho nebeské družiny doprovázené čerty. V domově 
jsme si se starými lidmi při besídce zazpívali a předali jim balíčky s něčím 
na zub. Někteří obyvatelé sv. Mikuláši krásně recitovali básně a zpívali jako 
v dětství, jen přes metlu už nikdo skákat nechtěl.. Přejeme všem lidem, kteří 
zde žijí a pracují pokoj a mír v novém roce a za rok se těšíme nashledanou. 
                                                                                                             Pavel Šimek

Aeroklub informuje

Jak je možné, že v listopadu jsou na obloze k vidění větroně startující 
z místního letiště? Aeroklub Hronov už po roky navazuje vzájemnou spolu-
práci s polským aeroklubem Jelenia Góra, který se nachází 15 km východně 
od Sněžky, a tím má ideální podmínky pro využití vlnového proudění, které 
vzniká přes Krkonoše. Po dva roky jezdíme do Jelenky „do vlny“ s přáním 
nastoupat maximální výšku, někteří z nás překonali i 6000 m. Vlnové prou-
dění je závislé na síle a směru větru a tvaru překážky, přes kterou proudí. 
Ukazatelem proudění je mrak altocumulus lenticularis, který tvoří vrchol 
proudění. Tento mrak je k vidění i nad Broumovskými stěnami a dává pří-
slib létání z našeho poříčského letiště. V roce 2006 se takový let uskutečnil, 
při kterém pro dosažení mety 3000m chybělo pouze 100 m. V roce 2008 
jsme připraveni uskutečnit více letů. Počasí nám do této doby nadělilo 
3 lety, z toho dva úspěšné s dosažením 2700 m a jeden neúspěšný. Možnost 
využití vlny umožňuje při ideálních podmínkách let z Krkonoš přes Soví 
hory na Jeseníky a zpět, což se již podařilo průměrnou rychlostí 120 km/h 
a vzdáleností přes 350 km. Tato „dlouhá vlna“ je další cíl našeho zimní-
ho létání. Ale hlavní důvod je užít to, co nám příroda naskýtá. Zkusím se 
s vámi podělit pohledem z Broumovské vlny na Krkonoše z výšky 1600 m. 
Loučí se s vámi příznivci tohoto sportu a přejí úspěšný nový rok 2008.

Letu zdar

Historické snímky z Velkého Poříčí

 

Z HISTORIE

Kostelní ulice v době, kdy kostel ještě nebyl zastíněn vzrostlými stromy

Pohled ze Šimáku jihovýchodním směrem
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MS ČČK Velké Poříčí
pořádá přednášku

VLIV  POTRAVIN 
NA NAŠE  ZDRAVÍ

v úterý  dne 12. února  2008 
od  17,00 hod.

v 1. poschodí  klubovny  fary  Velké Poříčí
S Janem Lantou

nahlédneme do světa zelených potravin, 
antioxidantů, pitného režimu,

pH v našem těle s praktickým vyzkoušením.
Vstupné  dobrovolné.

Srdečně  zve  výbor MS ČČK  V. Poříčí.
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Rozpis služeb stomatologické lékařské služby 
první pomoci oblasti Náchod na rok 2008

ordinační hodiny: sobota, neděle 8,00 – 12.00 hodin

   2. 2.- 3. 2.       MUDr. Blanka Hulánová, Náchodská 145,
 Stavostroj, Nové Město nad Metují
   9. 2.- 10. 2. MUDr. Radmila Sedláčková, Kostelecká 1204, Náchod
 16. 2.- 17. 2. MUDr. Vlasta Hýblová, Hálkova 367, Náchod
 23. 2.- 24. 2. MUDr. Ludmila Jánská, Bartoňova 1006, Náchod
   1. 3.-   2. 3. MUDr. Hana Jelenová, Denisovo nábřeží 665. Náchod
   8. 3.-   9. 3. MUDr. Miroslava Jirmanová, Komenského 48,
 Nové Město nad Metují
 15. 3.- 16. 3. MUDr. Petr Juran, Komenského 10,
 Nové Město nad Metují
 22. 3.- 23. 3. MUDr. Anna Klikarová, Havlíčkova 377, Hronov
             24. 3. MUDr. Renata Čábelková, ul. J. z Poděbrad 937, Hronov
 29. 3.- 30. 3. MUDr.  Jan Klimek, Českých bratří 407, Náchod

MATEŘSKÁ ŠKOLA VELKÉ POŘÍČÍ
srdečně zve

v úterý 5. února 2008
všechny lidičky a dětičky na tradiční

MASOPUST
Průvod masek vyjde v 15.30 od MŠ,

projde obcí k sokolovně, 
kde na děti čekají soutěže, hry a disko.

Unie  rodičů
pořádá dne 22. 3. 2008

POMLÁZKOVÝ  BÁL
Místo:  oba sály sokolovny ve Velkém Poříčí

Čas:  od 20.00 hodin
Hudba:  Relax, v malém sále disko

VŠICHNI JSTE SRDEČNĚ ZVÁNI!

středisko junáka „BOR“ Velké Poříčí pořádá

4. COUNTRY BÁL
v sobotu  9. února ve  20.00 hod.
VE  VELKÉM  SÁLE  SOKOLOVNY  VELKÉ  POŘÍČÍ

k poslechu a tanci hraje skupina  „PEVNÁ VŮLE“
vstupné 50 Kč

na Vaši návštěvu se těší skauti Velké Poříčí

❆
❆

❆❆

❆❆

❆
❆
❆

❆
❆

❆
Hasiči přejí

Všem lidem z Velkého Poříčí,
ale i ostatním všechno nejlepší,

hodně zdraví a štěstí
v roce 2008.

Sbor dobrovolných hasičů 
 Sbor dobrovolných hasičů ve Velkém Poříčí se 11. 1. 2008 sešel k 126. 
výroční valné hromadě, kde byl zhodnocen rok předešlý. 
 V roce 2007 jednotce bylo vyhlášeno 12 poplachů, z toho 9 požárů 
(3 požáry v obci), hledání  ztracené osoby, námětové a školní cvičení.
 Sbor má v současné době 33 dospělých členů a 15 mladých hasičů. Hasi-
či se scházejí každé pondělí od 17 hodin. Každý, kdo má zájem seznámit se 
s kolektivem a prací hasičů, má dveře otevřené. 
Začátkem letošního roku jsme aktualizovali webové stránky
www.velkeporici.cz/hasici



DALŠÍ ČÍSLO ZPRAVODAJE VYJDE 1. DUBNA 2008

Poříčský zpravodaj vydává městys Velké Poříčí, Náměstí 561, 549 32, Velké Poříčí, 
IČO 654451, pod evid. č. MK ČR E 14490 

Příspěvky zasílejte nejpozději do 10. dne měsíce před datem vydání. 
Výtisk zdarma. 

E-mail: velke.porici@tiscali.cz 
www.velkeporici.cz 

Tato tiskovina byla zhotovena v rámci odborné výuky žáků Střední školy propagační tvorby a polygrafie.
 

Tělovýchovná jednota Velké Poříčí
oddíl kopané

zve všechny na tradiční

SPORTOVNÍ PLES
který se uskuteční v sobotu 1. března 2008

v Sokolovně ve Velkém Poříčí
K poslechu hraje skupina JUNO z Náchoda, na malém sále disko.

Místenky v předprodeji. Sledujte plakáty. Bohatá tombola
Srdečně zvou pořadatelé

Vážení přátelé turistiky a jízdy na kole,
nezapomeňte si v kalendáři zatrhnout 8. květen 

2008,
kdy se koná již 4. ročník

turistického pochodu a jízdy na kole

POŘÍČSKÉ  TOULKY
Tentokrát tento den vychází na čtvrtek.

Toulky nás zavedou severozápadním směrem 
– Stárkov, Jestřebí Hory, Radvanice.

Připraveny budou trasy pro všechny.
Na Vaši účast se těší pořadatelé.


